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Protokół nr 37/2021 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie 

z dnia 27 grudnia 2021 r., godz. 13:00 
 

Ad. pkt 1 i 2 
Otwarcie posiedzenia 

Podczas otwarcia posiedzenia obecni wszyscy członkowie komisji. Lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Ponadto w posiedzeniu uczestniczył 
Starosta Michał Kochanowski. 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził 
Przewodniczący komisji Piotr Soćko, który powitał wszystkich zebranych, stwierdził 
prawomocność obrad oraz przedstawił zaproponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na XLIII 

sesji Rady Powiatu w dniu 29 grudnia 2021 roku w sprawach: 
a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Barciany przez 
Kiemławki Wielkie” na rok 2022; 

b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Srokowo przez 
Ogródki” na rok 2022; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Kętrzyn przez 
Sławkowo” na rok 2022; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Prosna przez Korsze” na 
rok 2022; 

e) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
z przeprowadzonej kontroli w zakresie analizy i oceny sprawozdania z wykonania 
budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za I półrocze 2021 r.; 

f) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
z przeprowadzonej kontroli w Zarządzie Dróg Powiatowych w Kętrzynie; 

g) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie na 
2022 rok; 

h) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu  
w Kętrzynie na 2022 rok; 

i) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady 
Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok; 

j) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Zdrowia, Pomocy 
Społecznej i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok; 

k) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok; 
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l)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 
2035; 

m) zmian w budżecie powiatu na rok 2021; 
n) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu Kętrzyńskiego, niewygasających 

z upływem roku budżetowego 2021 i ustalenia planu finansowego tych 
wydatków. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na XLIII 
sesji Rady Powiatu w dniu 29 grudnia 2021 roku w sprawach: 

a)  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 
2022 – 2035; 

b)  podjęcia uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok. 
5. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
6. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 15 grudnia 2021 r. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Członkowie komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 
  
Ad. pkt 3 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
 
 Przewodniczący realizując porządek obrad przeszedł do omówienia pozostałych 
projektów uchwał będących przedmiotem XLIII sesji Rady Powiatu: 
 

a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Barciany przez 
Kiemławki Wielkie” na rok 2022 

  
 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że trzy projekty uchwał dotyczą 
przedłużenia umów na kolejny rok, ponieważ te linie już funkcjonują, natomiast linia 
komunikacyjna „Kętrzyn – Prosna przez Korsze” jest nowa. Starosta wyjaśnił, że Gminy 
wraz z Powiatem pokrywają po 50% kosztów dopłaty do publicznego transportu 
zbiorowego, a jest to umowa w ramach funduszu autobusowego. Starosta dodał, że nie 
są to duże kwoty, ponieważ w przypadku linii Kętrzyn – Korsze będzie to ok. 12 000 zł 
rocznie. Starosta powiedział, że Powiat realizuje to zadanie już trzeci rok z tym samym 
przewoźnikiem, ponieważ inni nie są zainteresowani.  
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 2). 

 
 

b) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Srokowo przez 
Ogródki” na rok 2022 

 
Radna Urszula Baraniecka poprosiła o przygotowanie informacji dotyczącej ilości 

osób, która faktycznie korzystała z poszczególnych linii komunikacyjnych. Radna 
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zapytała również, ile jest kursów autobusów w ramach danej linii. 
Starosta poinformował, że są to najczęściej dwa kursy rano i dwa po południu,  

a jedna z tych linii w pewnym okresie była dochodowa, co dowodzi temu, że jest 
zainteresowanie przejazdami. Starosta wyjaśnił, że wyjątkowe w programie jest to, że 
linia musi obejmować takie miejscowości, w których wcześniej nie kursowały autobusy. 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 3). 
 

c)  wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Kętrzyn przez 
Sławkowo” na rok 2022 

 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

  
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6  „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 4). 
 
 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej „Kętrzyn – Prosna przez Korsze” 
na rok 2022 

 
 Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 5). 
 
 

e) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
z przeprowadzonej kontroli w zakresie analizy i oceny sprawozdania z wykonania 
budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za I półrocze 2021 r. 

 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 6). 
 

f) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
z przeprowadzonej kontroli w Zarządzie Dróg Powiatowych w Kętrzynie 

 
 Radny Lech Ryndzionek poinformował, że powinno to być pytanie do Komisji 
Rewizyjnej ale nie chce zadawać go na sesji, więc może ktoś z obecnych udzieli 
odpowiedzi, czy kontrolując Zarząd Dróg Powiatowych Komisja Rewizyjna sięga do 
dokumentów źródłowych, ponieważ powinni to robić. Następnie radny wskazał omyłkę 
w protokole z kontroli na stronie 2, a mianowicie wpisano wartość umowy w wysokości 
1.2970 zł, a powinno być 12.970 zł.  
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 Przewodniczący Piotr Soćko poinformował, że jest członkiem komisji ale nie 
uczestniczył w kontroli z uwagi na chorobę, jednak może potwierdzić, że zespół 
kontrolny zapoznaje się z dokumentami zgodnie z zakresem kontroli w danej 
jednostce.  
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za”  pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 7). 
 
 

g) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie na 
2022 rok 
 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 8). 
 

h) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Budżetu, Promocji, 
Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu  
w Kętrzynie na 2022 rok 

 
 Radny Lech Ryndzionek stwierdził, że w planie widzi prawie same informacje,  
a w jego opinii jest to trochę za mało i do tego powinna być prowadzona dyskusja  
i wyciągane wnioski.  
 Przewodniczący powiedział, że co prawda nie uczestniczył w posiedzeniach 
Komisji Budżetu, ale na pewno po przedstawionej informacji radni prowadzą dyskusję 
w danym temacie, tak jak jest to  praktykowane w pozostałych komisjach. 
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 9). 

 
 

i) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Edukacji i Kultury Rady 
Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok 

 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 10). 
 
 
j) zatwierdzenia planu pracy komisji stałej problemowej Zdrowia, Pomocy Społecznej  

i Bezpieczeństwa Obywateli Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok 
 

Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 
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projekt uchwały (zał. nr 11). 
 
k) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Kętrzynie na 2022 rok 
 

Radna Urszula Baraniecka poinformowała, że do planu pracy została dodana 
propozycja, aby raz w kwartale omówić sytuację epidemiczną w powiecie. Radna 
wyjaśniła, że jest po rozmowie z Panią Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-
Epidemiologicznej, która wyraziła zgodę na przygotowywanie takiej informacji  
i przekazywanie jej radnym raz w kwartale.  

 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 12). 
 
 
l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 
2035 
 

Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił propozycje zmian zawartych  
w projekcie uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035 oraz projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na rok 2021: 
I. Zmiany dochodów i wydatków – zadania zlecone 

 

1. Na wniosek Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego dokonać 

przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 620 zł 

Zmn. W. 710; 71015; § 4300 – 578 zł 

                                       § 4360 –   42 zł 

Zw. W.          § 4210 – 620 zł 

 

2. Decyzją Nr FK 486/2021 z dnia 20.12.2021 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski 

zwiększył plan dotacji celowej o kwotę 10 000 zł. Na wniosek Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej dokonać przeniesienia planu wydatków pomiędzy 

paragrafami w kwocie 8 641 zł  

Zw. D.    754; 75478; § 2110 – 10 000 zł 

Zmn. W          75411; § 3070 –         91 zł 

                                     § 4180 –    4 934 zł 

                                     § 4220 –       214 zł 

                                     § 4260 –    1 815 zł 

                                     § 4300 –       519 zł 

                                     § 4360 –       404 zł 

                                     § 4430 –       664 zł 

Zw. W.                        § 4210 –    8 641 zł 

                       75478; § 4210 –  10 000 zł 
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3. Decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 475/2021 z dnia 16.12.2021 r. 
zwiększono plan dotacji celowej o kwotę 1 718 zł na realizację świadczenia 
wychowawczego przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 
Zw. D. 855; 85508; § 2160 – 1 718 zł 
Zw. W.                      § 3110 – 1 718 zł 
 

 

II. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 

 

1. Na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych dokonać zwiększenia planu dochodów  

i wydatków o kwotę 50 000 zł na zakup usług pozostałych 

Zw. D. 600; 60014;§ 0490 – 50 000 zł 

Zw. W.                     § 4300 – 50 000 zł 

 

2. Dokonać urealnienia planu dochodów poprzez przeniesienia pomiędzy działami, 

rozdziałami i paragrafami w kwocie 189 571 zł. Dla zbilansowania zwiększyć wolne 

środki o kwotę 64 046 zł 

Zmn. D. 801; 80115; § 0830 –  15 000 zł (ZS Rataja) 

                        80140; § 0970 –    2 000 zł (PCE) 

               854; 85410; § 0750 –  10 000 zł (PCE) 

                                     § 0830 –  50 000 zł (PCE) 

                                     § 0830 –  77 571 zł (ZS Rataja) 

                                     § 0970 –    7 000 zł (ZS Rataja) 

                                     § 0970 –  28 000 zł (PCE) 

Zw. D.   801; 80115; § 0970 –     9 000 zł (ZS Rataja) 

                       80140; § 0950 –   15 525 zł (ZS Rataja) 

               854; 85410; § 0640 –     1 000 zł (ZS Rataja) 

                        85417; § 0830 – 100 000 zł (PCE) 

Zw. Przychody;           §  950  –   64 046 zł 

 

3. W związku z wpływem na rachunek bankowy płatności końcowej dofinansowania 

do projektu realizowanego w roku 2020  w Zespole Szkół im. M. C. Skłodowskiej pn. 

Erasmus+ „Staże zagraniczne w Grecji szansą na rozwój zawodowy uczniów 

z Kętrzyna" dokonać zwiększenia dochodów z tytułu środków unijnych o kwotę 

64 046 zł 

Dla zbilansowania zmniejszyć wolne środki o kwotę 64 046 zł 

Zw. D. 801; 80195; § 2001 – 64 046 zł 

Zmn. Przychody;     §  950  – 64 046 zł 

 

4. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. C. Skłodowskiej dokonać przeniesienia planu 
wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 15 zł  

1) w projekcie "Projektowanie dopasowane do potrzeb pracodawców” 
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Zmn. W. 801; 80195; § 4127 – 5 zł 

Zw. W.                          § 4217 – 5 zł 

2) w projekcie "Odkrywanie siebie i wspólne budowanie przyszłości poprzez 
inwestycję w kompetencje kluczowe uczniów z Kętrzyna" 
Zmn. W. 801; 80195; § 4437 – 10 zł 

Zw. W.                          § 4307 – 10 zł 

 

5. Na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dokonać przeniesienia 
pomiędzy paragrafami planu wydatków w kwocie 1 100 zł 

Zmn. W. 852; 85218; § 4480 – 1 100 zł 

Zw. W.                          § 4260 – 1 100 zł 

 

6. Na wniosek Powiatowego Urzędu Pracy dokonać przeniesienia planu wydatków 
pomiędzy paragrafami w kwocie 597 zł 

Zmn. W. 853; 85333; § 4010 – 597 zł 

Zw. W.                          § 4610 – 597 zł 

 

7. W związku z wpłatą darowizn: 
1) kwoty 1 000 zł od Młynomag Myszkowska Rezanko Spółka Jawna, 
2) kwoty 700 zł od Signify Poland Sp. z o. o., 
3) kwoty 1 020 zł od osób fizycznych, 

na rzecz Powiatowych Domów Dziecka, dokonać zwiększenia dochodów 

i wydatków o kwotę 2 720 zł 

Zw. D. 855; 85510; § 0960 – 2 720 zł 

Zw. W.                      § 4210 – 2 600 zł (PDD Reszel) 

                                              § 4210 –    120 zł (PDD Kętrzyn) 

 
 Skarbnik zasygnalizował, że przygotowuje autopoprawkę Zarządu Powiatu  
w Kętrzynie ze względu na drobne przesunięcie środków w Komendzie Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie zgodnie ze złożonym wnioskiem.  
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 13). 
 

m) zmian w budżecie powiatu na rok 2021 

 

Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 14). 
 

 

 



 8 

n) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu Kętrzyńskiego, niewygasających 
z upływem roku budżetowego 2021 i ustalenia planu finansowego tych wydatków 

 
  Starosta Michał Kochanowski poinformował, że nie lubi podejmować tego typu 

uchwał, ponieważ rok budżetowy się zamyka i inwestycja również powinna być 
rozliczona zgodnie z planem, ale tutaj wpływ miały czynniki pogodowe, absencja 
pracowników w związku z COVID-19 oraz problemy z dostawą materiałów, więc na 
prośbę wykonawcy przedłużony zostaje termin realizacji dwóch inwestycji. 

  Radny Lech Ryndzionek powiedział, że rozumie przyczyny przedłużenia terminu, 
ale zapytał również czy cena inwestycji nie ulegnie zmianie nawet gdy koszty 
Wykonawcy będą wyższe. 

 Starosta wyjaśnił, że umowa została podpisana na kwotę wyłonioną w postępowaniu  
i w tej kwocie Wykonawca musi zrealizować zadanie. 

    
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 15). 
 

Ad. pkt 4 
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Kętrzynie – projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2035 oraz uchwały budżetowej na 2022 rok 
 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 

2022 – 2035 

 

Starosta Michał Kochanowski poinformował, że projekty uchwał były szczegółowo 

omawiane na poprzednim posiedzeniu komisji i dodał, że chciałby je tylko krótko 

podsumować. Starosta wyjaśnił, że jest to tylko plan, który każdego miesiąca będzie 

korygowany. Dodał, że zapisana została rekordowa kwota na wydatki inwestycyjne  

i majątkowe, ale oczywiście na część zadań z załącznika nr 6 zostały złożone wnioski  

o dofinansowanie, więc będą realizowane tylko w przypadku otrzymania konkretnej 

kwoty ze środków zewnętrznych. Starosta poinformował, że niestety uszczuplona 

została kwota dochodów własnych, a szczególnie subwencji wyrównawczej o kwotę 

1 400 000 zł. Starosta powiedział, że Regionalna Izba Obrachunkowa wydała 

pozytywne opinie na temat projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-

2035, projektu uchwały budżetowej na 2022 rok oraz możliwości sfinansowania 

deficytu. Ponadto Starosta przypomniał, że nie zaplanowano zaciągnięcia kredytu, co 

poprawia wskaźniki, tworzone są rezerwy – inwestycyjna, ogólna, na zarządzanie 

kryzysowe i na zadania oświatowe, aby mieć środki w przypadku niepożądanych spraw 

np. związanych z podwyżkami cen prądu, gazu, ogrzewania.  

Radny Lech Ryndzionek powiedział, że nie ma wątpliwości co do głosowania za tymi 

projektami, ponieważ zdaje sobie sprawę, że Rada będzie musiała modyfikować budżet 

co najmniej raz w miesiącu.  
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Przewodniczący poddał pod opinię projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035, który jednogłośnie głosami 6 „za” uzyskał 

pozytywną opinię. Komisja Edukacji i Kultury przygotowała pisemną opinię w tym 

zakresie (zał. nr 16). 

 

b) podjęcia uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok 

 

Przewodniczący poddał pod opinię projekt uchwały budżetowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na 2022 rok, który jednogłośnie głosami 6 „za” uzyskał pozytywną 

opinię. Komisja Edukacji i Kultury przygotowała pisemną opinię w tym zakresie (zał. nr 

17). 

 

Ad. pkt 5 
Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski 

 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że widzimy już wzrost niektórych kosztów,  
a mamy sporo jednostek powiatowych do utrzymania, w szczególności obiekty,  
w których funkcjonują. Radny zapytał, czy Zarząd posiada już informacje, które 
pozwolą porównać koszty ubiegłoroczne do tych, które wystąpią na początku 2022 
roku.  
 Skarbnik Bogusław Lichocki powiedział, że sytuacja jest dynamiczna, ponieważ 
budżet projektowany był na podstawie planów finansowych składanych przez jednostki 
do 15 listopada 2021 r., natomiast prognozy ekonomistów zmieniają się, a szacowanie 
inflacji zmierza do 10%. Skarbnik dodał, że do wydatków będzie można się odnieść  
i skorygować je w kolejnych miesiącach i poinformował, że są stworzone rezerwy  
i możliwości przesunięć. Skarbnik wyjaśnił, że każda z jednostek bazuje na innej cenie 
gazu, a faktyczny wydatek będzie zależał od ceny oraz zużycia, a nie wiemy jeszcze jaka 
będzie zima.  
 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że niepokojąca jest również sytuacja 
szpitala, ponieważ koszty rosną, a obecnie cała placówka została przekształcona  
w szpital jednoimienny. Radny zapytał czy to nie będzie obciążało budżetu Powiatu. 
 Starosta wyjaśnił, że w przyszłym roku w szpitalu czeka nas remont bloku 
operacyjnego. 
 Radna Alina Janiszewska poinformowała, że most w Prośnie po remoncie 
wzbudza podziw, ale według informacji przekazanych przez mieszkańców został 
zmieniony kierunek, z którego jadące pojazdy mają pierwszeństwo. Radna wyjaśniła, że 
w ocenie kierowców jest to niekorzystna zmiana, ponieważ jadąc od strony Sątoczna 
nie ma tak dobrej widoczności. Radna poprosiła, aby poddać analizie możliwość 
powrotu do poprzedniej organizacji ruchu.  
 Radna Urszula Baraniecka poprosiła o informację na temat zrealizowanych 
inwestycji w poszczególnych gminach w ciągu trzech lat kadencji.  
 Starosta wyjaśnił, że takie zestawienie zostanie przygotowane przez Naczelnika 
Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji.  
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Ad. pkt 6 
Przyjęcie protokołów 

 Komisja Edukacji i Kultury w głosowaniu przyjęła: 

 głosami 5 „za” i 1 „wstrzymującym się” – protokół z posiedzenia w dniu 15 
grudnia 2021 r. 

 
Ad. pkt 7 

Zamknięcie posiedzenia 
Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Powiatu w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 14:05. 
 
Protokołowała: 
 
M. Filipiak 
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